
     
19-06-2023

Hierbij verzoeken wij u onderstaande schriftelijke vragen ex Artikel 41 Reglement van Orde 
aangaande “Aanpak energiearmoede bij sociale huurwoningen” door te geleiden aan het 
college van burgemeester en wethouders.

Wij maken ons zorgen over de energiearmoede in sociale huurwoningen. Door slechte 
isolatie en hoge energieprijzen komen steeds meer huishoudens in de problemen. In de 
prestatieafspraken met de woningcorporaties heeft de gemeente de navolgende passage 
opgenomen: “1.2.5. Om energiearmoede te beperken/terug te dringen, brengen partijen op 
basis van bestaande data (mogelijke) energiearmoede in kaart. Op basis daarvan bepalen zij 
welke (extra) inzet mogelijk is om huishoudens te helpen.” 

Wij zien dat de gemeente met allerlei energiebesparende maatregelen pleisters aan het 
plakken is, maar de kwaal wordt niet aangepakt. Daarvoor is de inzet van woningcorporaties 
nodig. We vragen ons af of zij op dit moment al het mogelijke doen en zien graag dat de 
gemeente daarin een actievere rol pakt. Daarom de navolgende vragen: 

1) In de prestatieafspraken is opgenomen dat de partijen mogelijke energiearmoede in 
kaart brengen. Welke stappen zijn hierin gezet en wat is er op dit moment in beeld?

2) Op basis van welke bestaande data maken partijen deze inventarisaties en van 
wanneer is deze data?

3) Waarom is de keuze gemaakt om alleen gebruik te maken van bestaande data en niet 
ook nieuwe data te verzamelen? 

4) Is het nodig en wenselijk om vernieuwde data aan deze inventarisatie toe te voegen? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat het college doen om dat te realiseren in 
samenwerking met de woningcorporaties? 

5) Welke (extra) inzet hebben de woningcorporaties op dit moment gerealiseerd om 
energiearmoede tegen te gaan? En wat zijn daarvan de resultaten?

6) Op welke manier en met welke regelmaat monitort de gemeente de stappen die de 
woningcorporaties zetten in het tegengaan van energiearmoede? Wanneer is de 
laatste update geweest?

7) Stuurt de gemeente op de aanpak van energiearmoede, bijvoorbeeld door van 
woningcorporaties te eisen dat zij duurzaamheidsmaatregelen treffen waar huurders 
het meest optimaal van profiteren (denk aan isolatie)?

8) Is er in beeld welke sociale woningen het slechtst geïsoleerd zijn/het slechtste 
energielabel hebben en is er bij de gemeente bekend of de woningcorporaties daar 
een concreet plan van aanpak voor hebben? Zo niet, is het college bereid hier op in 
te zetten?

9) Zijn er buiten de prestatieafspraken nog andere methoden voor de gemeente om te 
sturen op de aanpak van energiearmoede door woningcorporaties? Zijn er 
bijvoorbeeld juridische of wettelijke maatregelen mogelijk?
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